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Abstract (en)
[origin: TW202233305A] The invention relates to a rotor for an agitating mill having a generally cylindrical rotor body, the outer wall of which defines
an inner surface of a milling chamber, through which a feed material to be treated flows during operation of the agitating mill. A ceramic ring is
arranged at the rotor end of the rotor body, the rotor end being arranged opposite the product inlet of the agitating mill. The invention also relates to
an agitating mill comprising the rotor according to the invention, to the use of the rotor according to the invention in an agitating mill for producing
dispersions, and to a method for producing the rotor.

Abstract (de)
Ein Rotor für eine Rührwerksmühle weist einen allgemein zylinderförmigen Rotorkörper auf, dessen Außenwand eine innere Oberfläche eines
Mahlraums definiert, durch den im Betrieb der Rührwerksmühle ein zu behandelndes Mahlgut strömt. An Rotorende des Rotorkörpers ist ein
Keramikring angeordnet, wobei das Rotorende dem Produkteintritt der Rührwerksmühle gegenüberliegt. Die Erfindung betrifft ferner eine
Rührwerksmühle mit dem erfindungsgemäßen Rotor, die Verwendung des erfindungsgemäßen Rotors in einer Rührwerksmühle zur Herstellung von
Dispersionen und ein Verfahren zur Herstellung des Rotors.
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